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INTERPELLÁCIÓ 
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„53.§ ( ! )" A képvisel ő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgánnesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 
Az~reve: 

Az interpelláció tárgya: Demens ellátás 

Az interpellált neve: Hajdu László 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2018.02.28 

Az intcrpclláló aláírása: '} ( ,(\ 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 

Átadó Átvevő 

Az interpelláció tartalma 

A Kontyfa utcában lévő Idősek Klubja épületében kezdetét vette a demens betegekkel foglalkozó 

részleg működése. A részleg kialakításának gondolata már lassan egy éve, hogy felmerült, 
azonban a megnyitásra még csak most került sor. A megnyitás előtt egy igencsak szemléletes 
szóróanyagon tudatták a lakossággal a hamarosan megnyíló intézmény létezését, azonban a 
szórólapon található tartalom fontos kérdéseket vethet fel azokban akik azt elolvassák. 

Először is a szóróanyagon vastagon szedve szerepel feltüntetve az, hogy orvosi szakvéleménnyel 

rendelkezőknek biztosítja az intézmény az ellátást, amennyiben a demencia mértéke enyhe vagy 



közepes fokú. Véleményünk szerint ezen betegség esetén elég markáns különbség van az enyhe 
és a közepes fok között, ugyanis közepes fokú demenciával rendelkező betegek esetén szigorúbb 
működési sz.abályok mellett üzemeltethető csak az intézmény, és az ajtók állandó zárása is 
alapvető kritérium. Mindez megoldható az intézményben, úgy, hogy a szakember állandó 
jelenléte is biztosítva legyen? 

A megnyitó ünnepség alkalmával szembetűnő volt az, hogy a frissen rendelkezésre bocsátott 

épületben olyan alapvető hiányosságok vannak, mint a folyékonysz.appan adagoló, valamint a 

toalettpapír tartó. Ezek pótlását mikorra tervezik? Ráér működés közben is? Vagy rúncs rá 
szükség? 

Kiemelt kérdés az, hogy az intézményben egész nap tartózkodó betegek étkeztetésére van igény? 
Ha van, akkor ennek a biztosítása kinek a feladata, és mikortól lehetséges? Vagy ez is ráér 
működés közben? 

És végül, fontos kérdés a működési és működtetési engedélyek megléte is. Az illetékes 
hatóságtól olyan információk jutottak el hozzám, hogy az intézmény nem kapta meg a szükséges 
engedélyeket időben. Van ennek az információnak alapja? Ha igen, akkor azóta rendeződött az 
engedélyek kérdése? 

A Jobbik támogatja a demens részleg működését, mint ahogy meg is sz.avazta azt, azonban 
elvárjuk az Önkonnányz.at vezetőitől, hogy a jogsz.abályoknak megfelelően, és hangsúlyozottan 
az ellátottak igényeinek maximális figyelembevételével működtessék az intézményt. Egyben 
reméljük, hogy ez a beruházás pár hónap múlva nem ugyanarról fog szólni, mint a Spirálház, a 
kivitelezés tekintetében. 


